

MASTER G Formula

DIN 02240634, 120 capsules, Vitamin/Mineral/Herbal combination, Stock No. 2874-6

MASTER G Formula is designed to nourish the entire glandular system and promote healthy functioning.

MASTER G Formula contains essential vitamins and minerals, combined with specific herbs which are rich in easily-absorbed trace minerals, to supply the glands with nutrients essential for optimum health.

Did you know?

If you've been struggling to lose weight on a low-calorie diet, consider this tip: eat more. Yes, in order to lose weight, you must feed your metabolism. The key is to choose high-fibre, low-calorie foods instead of high-calorie foods loaded with fats and sugars. These healthy foods can help you achieve long-term results. What are high-fibre, low-calorie foods? Vegetables, legumes (beans), most fruits, and whole grains.

Diets do not work if the focus is on restricting food intake rather than on enhancing metabolism. If you need to get your weight under control, then your first step should be tuning up your metabolism.¹

NSP Advantage

120 capsules per bottle.

Vitamin, mineral and herbal supplement.

Ingredients: Each capsule provides 30 mg of vitamin C, 12 mg of pantothenic acid (calcium pantothenate), 7 IU of vitamin E (d-alpha tocopheryl acetate), 0.5 mg of manganese (H.V.P.* chelate), 10 mg of potassium, and 3 mg of zinc (gluconate).

Non-medicinal Ingredients: Parsley (*Petroselinum crispum*) leaf, licorice (*Glycyrrhiza glabra*) root, alfalfa (*Medicago sativa L.*) herb, asparagus (*Asparagus officinalis*) stem, black walnut (*Juglans nigra*) hulls, kelp (*Phaeophyta div.*) plant powder, parthenium (*Parthenium integrifolium L.*) root, thyme (*Thymus vulgaris*) herb, dandelion (*Taraxacum officinale*) root, lemon bioflavonoids, Siberian ginseng (*Eleutherococcus sentcosus*) root, schizandra (*Schisandra chinensis*) fruit, marshmallow (*Althea officinalis*) root, uva ursi (*Arctostaphylos uva-ursi*) leaf, lecithin, beta-carotene, and silicon dioxide.

Recommendation: (Adult dose) Take two capsules twice daily.

*H.V.P. Hydrolyzed vegetable protein.

1. Murray, Micheal, *Dr. Murray's Total Body Tune-Up*, Bantam, 2000, pages 106-7.

Features & Benefits

- Contains herbs and micronutrients that nourish the entire glandular system.
- Thyme has traditionally been used as a sedative, an antiseptic, an antipyretic (fever reducer) and as an expectorant.
- Helps the glandular system to function normally. Some of the functions of the glandular system are the production of hormones, coping with and recovering from stress, monitoring metabolic rate, and releasing energy.
- Promotes proper homeostatic function, reducing overactivity and increasing underactivity.
- A properly nourished glandular system may result in an increased metabolic rate, which would aid in weight loss efforts.
- Proper nourishment of the glandular system may help treat swollen glands.
- Dandelion has traditionally been used to stimulate appetite and to increase bile flow.
- Helps the whole body heal and balance where appropriate.

Formule MASTER G

DIN 02240634, 120 capsules, Combinaison de vitamines/minéraux/herbes,
No de stock 2874-6

Formule MASTER G est conçue pour nourrir le système glandulaire et promouvoir son bon fonctionnement.

Formule MASTER G contient des vitamines et minéraux essentiels, combinés à des herbes spécifiques riches en oligo-éléments facilement assimilables, qui fournissent aux glandes les nutriments essentiels pour assurer une santé optimale.

Saviez-vous que?

Si vous éprouvez de la difficulté à perdre du poids avec un régime faible en calories, considérez ce bon conseil: mangez plus. Oui, pour perdre du poids vous devez nourrir votre métabolisme. La clé est de choisir des aliments riches en fibres et faibles en calories au lieu des aliments riches en calories, pleins de gras et de sucre. Ces aliments santé peuvent vous aider à obtenir des résultats durables. Quels sont ces aliments riches en fibres et faibles en calories? Les légumes, les légumineuses (fèves), la plupart des fruits et les grains entiers.

Les régimes ne donnent pas de résultat si l'on limite la quantité d'aliments plutôt que d'augmenter le métabolisme. Si vous avez besoin de contrôler votre poids, il faut d'abord effectuer la mise au point du métabolisme. ¹

Avantages NSP

120 capsules par bouteille. Suppléments de vitamines, minéraux et herbes.

Ingrédients: Chaque capsule contient 30 mg de vitamine C, 12 mg d'acide pantothénique (pantothénate de calcium), 7 UI de vitamine E (acétate d-alpha tocophéryl), 0,5 mg de manganèse (chélate de P.V.H.*), 10 mg de potassium et 3 mg de zinc (gluconate).

Ingrédients non médicinaux: feuille de persil (*Petroselinum crispum*), racine de réglisse (*Glycyrrhiza glabra*), luzerne (*Medicago sativa L.*), tige d'asperage (*Asparagus officinalis*), enveloppes de noyer noir (*Juglans nigra*), poudre de varech (*Phaeophyta div.*), racine de parthénium (*Parthenium integrifolium L.*), thym (*Thymus vulgaris*), racine de pissenlit (*Taraxacum officinale*), bioflavonoïdes de citron, ginseng sibérien (*Eleutherococcus senticosus*), fruit du schizandra (*Schisandra chinensis*), racine de guimauve (*Althea officinalis*), feuille de busserole (*Arctostaphylos uva-ursi*), lécithine, bêta-carotène et dioxyde de silice.

Mode d'emploi: (Posologie adulte) Prendre deux capsules deux fois par jour.

1. Murray, Micheal, Dr. Murray's Total Body Tune-Up, Bantam, 2000, pages 106-7

*P.V.H. Protéines végétales hydrolysées.

Caractéristiques et Bienfaits

- Contient des herbes et micronutriments qui nourrissent tout le système glandulaire.
- Le thym a été utilisé traditionnellement comme sédatif, antiseptique, antipyrétique (qui réduit la fièvre) et comme expectorant.
- Aide le système glandulaire à fonctionner normalement. Certaines des fonctions du système glandulaire consistent à produire des hormones, faire face au stress et s'en rétablir, surveiller le rythme métabolique et libérer de l'énergie.
- Favorise l'homéostasie, réduisant la suractivité et augmentant la sousactivité.
- Un système glandulaire bien nourri peut augmenter le rythme métabolique, ce qui favoriserait la perte de poids.
- Une nutrition adéquate du système glandulaire peut aider à soigner les glandes hypertrophiées.
- Le pissenlit a été utilisé traditionnellement pour stimuler l'appétit et augmenter l'écoulement de la bile.